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    PROTOKÓŁ NR XI/2025  

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULMIERZYCACH 

ODBYTEJ W DNIU 30 MAJA 2025 ROKU, O GODZ. 8:00 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO 

 

Na podstawie artykułu 20 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dziennik 

Ustaw z 2024 r., pozycja 1465) Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Pauliński o godz. 

8:00 w sali narad Urzędu Miejskiego otworzył XI sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

Na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w sesji bierze udział 15 radnych. tj. 100 % ustawowego składu Rady i jest to 

podstawą do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący powitał Burmistrza Sulmierzyc pana Dariusza Dębickiego, Sekretarza Miasta 

panią Karinę Błaszczyk, Skarbnika Miasta pana Kamila Karbowiaka, Radcę Prawnego panią 

Tatianę Cierniewską-Kozłowską.  

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie przepisu art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym obrady Rady Miejskiej w Sulmierzycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z powyższym podczas wypowiedzi poprosił 

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

 

Ad 2. Porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z X sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia „Strategii Zrównoważonej Mobilności dla gmin powiatu krotoszyńskiego oraz 

Powiatu Krotoszyńskiego” 
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b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym, gruntów rolnych 

oznaczonych jako działka ewidencyjna nr 561/1 

c)udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla powiatu Krotoszyńskiego 

d)zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

e)zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2025-2030 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

10. Wolne głosy i wnioski 

11. Zakończenie 

 

Ad 3. Wystąpienia zaproszonych gości 

W związku z nieobecnością zaproszonych gości Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt 

porządku obrad.  

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie e-sesja, 

następnie otwarł dyskusję nad sprawozdaniem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

W dyskusji na temat sprawozdania udział wzięli:  

Radny Michał Bochniak w sprawie spotkania z archeologiem. 

Głos w sprawie spotkania z archeologiem, w sprawie trwającego remontu na drodze 444 oraz 

uciążliwego objazdu  przez ulicę Polną zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki. 

Głos w sprawie trwającego remontu na drodze 444 oraz utrudnień z tym związanych zabrała 

Radna Agnieszka Woszczyńska, która zapytała również o kwestie związane z trwającym 

remontem sulmierzyckiego ratusza. Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Burmistrz Dariusz 

Dębicki. 

Radna Krystyna Ignaszewska zapytała o spotkanie z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg.  

Radny Bartosz Kokot zapytał o sprawę przebudowy drogi na ulicy Kaliskiej w kierunku 

Kurocha. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Dariusz Dębicki.  

W związku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, 

Jan Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, 

Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka 

Woszczyńska, Michał Adamski, Adam Kierakowicz 

 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z X sesji 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji były dostępne w Biurze Rady oraz 

udostępniony w systemie e-sesja.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z X sesji 

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 

 

Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęły żadne wnioski i oświadczenia 

radnych.  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Wobec 

powyższego zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację lub zapytanie. 

Żaden z radnych nie złożył interpelacji ani zapytania.  

 

Ad 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia „Strategii Zrównoważonej Mobilności dla gmin powiatu 

krotoszyńskiego oraz Powiatu Krotoszyńskiego” 
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Pani Sekretarz Karina Błaszczyk przedstawiła autopoprawki dotyczące strategii. Głos zabrał 

Radny Bartosz Kokot.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie autopoprawek przedstawionych przez 

panią Sekretarz.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawek  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Strategii Zrównoważonej Mobilności dla gmin powiatu krotoszyńskiego oraz 

Powiatu Krotoszyńskiego” 

 

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę  

Nr XI/78/2025 w sprawie przyjęcia „Strategii Zrównoważonej Mobilności dla gmin 

powiatu krotoszyńskiego oraz Powiatu Krotoszyńskiego” 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym, gruntów 

rolnych oznaczonych jako działka ewidencyjna nr 561/1 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Burmistrz poinformował, że dzierżawa ta nie dotyczy gruntów rolnych.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym, gruntów rolnych 

oznaczonych jako działka ewidencyjna nr 561/1 

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

XI/79/2025 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym, 

gruntów rolnych oznaczonych jako działka ewidencyjna nr 561/1 

Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

  

c) udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla powiatu 

Krotoszyńskiego 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Głos w sprawie uchwały zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla powiatu Krotoszyńskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

XI/80/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla powiatu 

Krotoszyńskiego 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Skarbnik przedstawił autopoprawkę do uchwały.  

Przewodniczący rady zadał pytanie w sprawie dodatkowych środków w wysokości 15.000,00 

zł na zadanie dot. integratorów falowników dla instalacji fotowoltaicznych. Odpowiedzi w tej 

sprawie udzieliła Sekretarz Karina Błaszczyk. 

Radny Michał Bochniak zadał pytanie w sprawie zabezpieczenia środków wysokości 2.400,00 

zł  na szkolenie z zakresu obrony cywilnej. Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz Dariusz 

Dębicki.  

Radny Jan Januszkiewicz zapytał o dodatkowe środki w wysokości 317.785,00 zł na 

termomodernizację budynku szkoły. Głos w tej sprawie zabrała również radna Agnieszka 



7 
 

Woszczyńska. Odpowiedzi w tej sprawie udzieliła Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta oraz 

Burmistrz Dariusz Dębicki.  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawka  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Głosowano w sprawie 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

XI/81/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2025 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

 

e)  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce 

na lata 2025-2030 
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Skarbnik przedstawił autopoprawkę do uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawka  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji. Przewodnicząca 

Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja Gospodarcza 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2025-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan Januszkiewicz, Bartosz 

Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof 

Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska, Michał Adamski, 

Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

XI/82/2025 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Sulmierzyce na lata 2025-2030 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 
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Ad 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, iż na jego ręce nie wpłynęły żadne zapytania i interpelacje 

radnych i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.     

 

Ad 10. Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący otwarł dyskusję w której udział wzięli: 

Radny Jan Januszkiewicz poruszył kwestie związaną ze zmianą organizacji ruchu na ulicy 

Polnej w związku z prowadzonymi pracami drogowymi na drodze 444.  Pytania w tej sprawie 

zadał również Radny Michał Bochniak, Przewodniczący Rady, Radna Agnieszka 

Woszczyńska, Radna Justyna Maciejewska. Odpowiedzi udzielił Burmistrz, który m.in. 

zapewnił, że podejmowane są działania w celu poprawy sytuacji mieszkańców. 

Radny Jan Januszkiewicz zwrócił uwagę na potrzebę wzmożenia kontroli drogowych przez 

policję w związku z objazdem.  

Przewodniczący Rady zapytał o kwestie koszenia poboczy przy drogach powiatowych. Głos w 

tej sprawie zabrał również Radny Michał Bochniak oraz Radna Agnieszka Woszczyńska. 

Odpowiedzi w tej sprawie udzieliła pani Patrycja Nowak.  

Radny Bartosz Kokot zwrócił uwagę na konieczność obcięcia gałęzi na drzewach przy 

wyjeździe z cmentarza na ulicy Powstańców Wlkp.  

Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz oraz pracownik Urzędu pani Patrycja Nowak.  

Ponadto pani Patrycja Nowak odpowiedziała, na zapytanie radnej Krystyny Ignaszewskiej 

dotyczącej kwoty, przeznaczonej na podstawie zawartego porozumienia na koszenie poboczy.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zaproponowała rozważnie zakupu maszyny do wykaszania 

poboczy, której koszt ze wstępnych ustaleń Radnych wynosi ok 16 tys. zł. Ponadto zadała 

pytania odnośnie planu zagospodarowania przestrzennego obowiązujacego na ulicy 

Wrocławskiej. Odpowiedzi w tej sprawie udzielił pracownik Urzędu  pan Piotr Szubert. 

Radna Agnieszka Woszczyńska poruszyła kwestie umiejscowienia schronów na terenie miasta. 

Odpowiedzi w tej sprawie udzielił pracownik Urzędu pani Małgorzata Krenc. Głos w tej 

sprawie zabrał również Burmistrz Dariusz Dębicki oraz radny Roman Szczesnowski. Ponadto 

radna Agnieszka Woszczyńska zapytała o środki zabezpieczone w zarządzeniu nr 31/2025 na 

zakup żywności dla strażaków.  Głos w tej sprawie zabrał Skarbnik oraz Sekretarz Miasta. 

Radna Agnieszka Woszczyńska poruszyła temat własności oraz stanu mostu na Gołkowie.  

W wyniku dyskusji Radni postulowali o wyjaśnienie kwestii własności i stanu technicznego 

obiektu. Radna Agnieszka Woszczyńska poprosiła aby Burmistrz wystosował pismo do 

WZDW w sprawie zabezpieczenia środków na realizację budowy ścieżki pieszo-rowerowej na 

ulicy Odolanowskiej. Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki.  
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Radny Michał Adamski zapytał o możliwość montażu sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu 

ulic Wrocławskiej, Poznańskiej, Klonowicza i Rynkowej.  

Radny Marcin Gruszczyński zapytał o stan zaawansowania inwestycji polegającej na montażu 

instalacji fotowoltaicznych. Odpowiedzi w tej sprawie udzieliła Sekretarz Miasta.  

Przewodniczący Rady poruszył temat organizacji dożynek miejskich, głos w tej sprawie zabrał  

również radny Bartosz Kokot oraz radna Agnieszka Woszczyńska.  

Burmistrz zaprosił radnych na spotkanie organizacyjne w sprawie projektu hali sportowej.  

 

Ad 11. Zakończenie   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Sulmierzycach o godzinie 12:25  zamknął X Sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

 

Protokołowała: 

Beata Mączak 


